

## 國語堂牧師招聘短版

大衛市基督教會 (Davis Chinese Christian Church) 位於北加州, 是加州大學戴維斯分校的所在地。會眾約有300人, 是一個講三種語言的雙文化教會。我們期盼神呼召牧者來帶領國語堂 (約有150人), 與英文堂牧師, 粵語堂牧師, 兒童事工主任, 教會辦公室以及長執會暨同們合作, 一起帶領會眾同奔天路。

誠心聘請的國語堂牧師

- 清楚從神而來的呼召和使命, 具備牧者心腸、領導恩賜和團隊合作精神。
- 神學院畢業, 神學碩士Master of Divinity (MDiv)或同等學歷優先考慮。
- 國語講道, 英語溝通良好。
- 5年以上牧會或植堂經驗。對亞裔/亞裔美國人跨文化教會有牧會經驗者優先考慮。

詳細內容請查看本教會網頁<https://d-ccc.org/ch/mandarin-pastoral-search-chinese>

有興趣者請提交一份申請人履歷, 和填寫一份申請表:<https://d-ccc.org/s/DCCC-PSC-2022-Application-v1.pdf>, 送至電子郵箱[psc@d-ccc.org](mailto:psc@d-ccc.org)

## Brief Description of DCCC Mandarin Pastor Search

Davis Chinese Christian Church is seeking a pastor with emphasis on the Mandarin congregation. We are a growing, trilingual bicultural church with approximately 300 people in Davis, California, home to UC Davis - in Northern California. The Mandarin congregation is about 150 people. The Mandarin Pastor will work with the English and Cantonese Pastors, the Director of Children's Ministry, the church office, the church leadership (elder, deacons, fellowship leaders) to worship God, serve others, and reach the Lost.

Education/qualification/Experience:

1. Seminary Graduate, (M. Div. preferred, or equivalent)
2. Has a clear calling from God, with a pastoral heart, leadership gifts and teamwork spirit. 5+ years of pastoral or church planting experience. Pastoral experience in Asian/Asian American intercultural churches is a plus.

Salary and benefit: Salary is according to the qualification and experience. If interested, please visit the Web for details. <https://d-ccc.org/ch/mandarin-pastoral-search-chinese>

Application : Please send a copy of Resume and fill out an Application Form <https://d-ccc.org/s/DCCC-PSC-2022-Application-v1.pdf> send to email [psc@d-ccc.org](mailto:psc@d-ccc.org)